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Fråga till Tekniska nämndens ordförande:  

Vad görs för att lyssna in företagens behov vid 

ombyggnationer? 

 

Borås gator och torg byggs om för att göra trafikmiljön säkrare och staden mer attraktiv. 

Kommuninvånare, fastighetsägare, näringsliv och besökare uppskattar den omvandling som 

skett i centrum.  

 

Ombyggnationer kan dock ställa till det för boende och besökare och under tiden som 

arbetet pågår. Trafik leds om, tillgängligheten försämras och platser stängs av. Genom 

åren har klagomål kommit från företag som upplever att deras verksamhet påverkas 

negativt. Senast i samband med ombyggnationen av Södra Torget. Det väcker frågan ifall 

tillräcklig hänsyn tas till företagens förutsättningar när ombyggnationer planeras. 

  

Min fråga till Tekniska nämndens ordförande är följande: 

Har du tänkt ta initiativ till att säkerställa att man vid ombyggnationer lyssnar in företagens 

behov? 

 

 

 

Annette Carlson (M)      

 

 

 


